
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 2. 12. 2008. 
 
   Přítomni:   doc. Novák.doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Sýkorová Dvorníková,                           
                      ing. Lauterbach. 

  1. Děkan informoval z jednání kolegia rektorky: 
- Na cenu rektorky do 35 let není žádný návrh, 
- do 5. 12. 2008 sdělit prorektorovi Loučkovi návrh na zástupce do komise IGA pro 

podporu sportovní reprezentace - za PřF je navržen dr. Balej, prorektorovi sdělí pí 
Jůzová, 

- Aktualizace Dlouhodobého záměru PřF na rok 2009 – děkan připraví harmonogram,  
- ČVUT má zájem o spolupráci ve společném studijním programu v Chomutově, děkan  

bude se zástupcem ČVUT jednat dne 5. 12. 2008, 
- UJEP získala 12 mil. Kč z GAČR, nejvíce uspěla FF UJEP, 
- společnost SPF Group, v.o.s. bude na UJEP dělat evaluaci projektu VaVpI, 
-  zveřejnit na webu statutárního zástupce děkana PřF, zajistí dr. Dvorníková. 

2. Zasedání AK v Litomyšli. 
Celá UJEP získala akreditaci na dalších 6 let. Tento úspěch je nutné využít k propagaci 
na webových stránkách a v médiích. 

3. Vedení PřF se dohodlo na vyplacení motivačního stipendia pro studenty oboru 
„Toxikologie a analýza škodlivin“ za stejných podmínek jako výplaty ostatním 
studentům počínaje letošním rokem 2008. 

4. Proděkanka Žižková informovala vedení: 
- Katedra matematiky připravila nový bakalářský studijní program „Matematika a její   
   použití v přírodních vědách“, materiály byly již odeslány prorektorce, 
- vedeni připomínkovalo návrh katedra informatiky nového bakalářského studijního   
   programu  „Softwarové systémy“,  
-  katedra chemie připravila návrh magisterského navazující studijního programu   
   „Učitelství chemie pro SŠ“, vedení bude připomínkovat, 
- dr. Dvorníková zajistí do 5. 12. 2008  100 kusů obálek pro autoreferáty v anglickém  
   jazyce. 

5. Proděkan Pavlík informoval vedení, že dr. Malý z katedry fyziky získal projekt COST 
podporovaný EU. Kromě finanční podpory z MŠMT je nutná i finanční spoluúčast naší 
fakulty. 

6. Schůzky k projektům VaVpI na rektorátě dne 4. 12. 2008 se zúčastní proděkan Pavlík a 
ing. Lauterbach. 

7. Proděkan Balej informoval: 
- Dne 10. 12. 2008 v 11 hod na katedře informatiky proběhne vnitřní oponentní řízení   
   Mgr. Sýkorové. Za vedení PřF se zúčastní dr. Žižková. 
- V polovině ledna 2009 proběhne vnější výběrové řízení na místo dr. Kořínkové 
z katedry  biologie, která odchází na mateřskou dovolenou, 
- Organizační řád PřF bude zaslán k projednání do AS PřF, 
- do konce roku bude na poštovní program Group Wise převeden i děkanát, termín   
   školení bude stanoven. 

8. Tajemník informoval: 
- parkování zaměstnanců v areálu České mládeže bude řešeno formou závory a karet, 
- na katedře chemie dojde k navýšení úvazku sekretářky na 100%,  nastoupí nová 
sekretářka na 0,5 úvazku, 
- vyvstal problém se zprovozněním nového kapalinového chromatografu na katedře   



  chemie, jsou nutné stavební úpravy. 

9. První kolo výběrového řízení na pozici PR managera proběhne dne 10. 12. 2008 ve 14 
hodin v pracovně děkana. 

 
 
 

 
 

                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


